
RADA GMINY
w Daszynie

PROTOKOL NrXIV/2015
z obrad XIV sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 10 sierpnia 2015r.

Ad.l
Przewodnicza^cy Rady -Marek Chwialkowski otworzyf obrady XIV sesji Rady Gminy w

Daszynie.
Powitat przybylych na obrady sesji: radnych, sottysow, Wqjta -Zbigniewa Wojtere_ Skarbnika
Gminy-Danut? Kaczmarek.

Przewodnicz^cy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal, poniewaz
uczestniczy w niej 12 radnych tj.80% ustawowego skiaduRady. Nieobecni radni: J.Kaczmarek
i ICichonska i B.Lukaszewski.

Ad. 2
Przewodnicz^cy przedstawil proponowany porzajdek obrad.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj?cie porza^dku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna.
5. Sprawozdanie z dziaJalnosci miedzysesyjnej komisji staiych.
6. Podj^cie uchwaiy w spra^¥ie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna

nalata 2015-2030.
7. Podje_cie uchwaiy w sprawie zmian do budzetu gminy Daszyna na 2015 rok.
8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
9. Przyj^cie protokotu z poprzedniej sesji.
10. Sprawyrozne.
11. Zakonczenie obrad.

Ad.3
Zgloszono nast^puj^ce pytania:
Radny M.Bawej: Nie s^ realizowane reklamacje przydomowych oczyszczalni sciekow. Firma.,
ktora wykonywaJa oczyszczalnie nie \vywi^.zuje si? z obowiazku napraw gwarancyjnych.
Przewodnicza^cy Rady: Podobna sytuacja jest z naprawarni kolektorow slonecznych. Nie
wiadomo komu nalezy zglaszac awarie i kto jest odpowiedzialny za ich usuwanie.
Sorhfs E.Zurwaicz: ICiedy b^dzie naprawiona przydomowa oczyszczalnia sciekow u pani
Wicinskiej w Goszczynnie. Nadal nie przestawiono znaki informacyjnego ,,Goszczynno"
znajduj^cego sie przy drodze po\viatowej. Nie ma rowniez znaku inform.acyjnego ,,SIEDLEW".
Radny J.Kinski : Czy Pan Melka wywiajruje si? ze zlozon3^ch zapewniefi o zakonczeniu
usuwania usterek do 31 sierpnia 2015 r.?
Zadna z obietnic zlozonych przez Dyrektora ZDP w L^czycy nie zostata wykonana. Nie ma
postawionych znakow prz^' drodze po\viatowej, ktore byty zglaszane przez radnych i soltysow.
Nie wyci^te sa_ krzaki. Nie napra\viane sq. drogi powiatowe. Trzeba ponownie zaprosic dyrektora
na sesj?.
Radny M.Sz\'manski: Obecnie jest wykonywany remont drogi powiatowej w Lubnie.
Przewodniczacy Rady : Zaproszenie do dyrektora ZDP bylo wystosowane na ta_ sesj? i na
poprzedni% ale Dyrektor nie mogl przybyc z po\vodu urlopu i wyjazdu sluzbowego. Bedzie
wystosowane zaproszenie dla dyrektora na najblizsza^ sesj?.
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Ad.4

Wojt przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci mie^dzysesyjnej, ktore stanowi zala_cznik do
protokolu.
Wojt poinformowal, ze \vystawiono na sprzedaz autobus gminny z cena wywolawcza^ 10.000 zl.
W pierwszym przetargu wystawiono kwote_ 10.000 zl. Nie udalo si? sprzedac. Be.dzie
ogloszony dragi przetarg.
Radny RDabrowski poprosil o szersze omowienie kwestii zwisjzanych z opracowaniem planu
gospodarld niskoemisyjnej, sprawe, gazocia^gu w kierunku Krosniewic i podpisanie umowy na
ushigi doradcze w zakresie gazo\vnictwa i dofmansowania dzialek inwestycyjnych. Czy chodzi
o dzialki gminne, czy prywatne?
Wojt poinformowal, ze kazda gm.ina, ktora chce ubiegac si? o srodki na gospodark?
proekologiczna musi miec plan gospodarki niskoemisyjnej. Gmina nie posiadala takiego planu.
Byl wczesniej w 1996 r. opracowany plan zaopatrzenia w cieplo, ale nie odzwierciedlal
wymogow rozporza^dzenia \ sprawie polityki srodowiskowej
W sprawie poprowadzenia gazocia^gu w kierunku Krosniewic kontynuowane sq. rozmowy z
Firm^-DUON. Otrzymali juz warunki przyla_czeniowe. Jako miejsce wla_czenia sieci wskazano
dzialki w Ogrodzonej. Sa_to dzialki prywatne, kt6re gmina b^dzie musiala \yykupic
pod stacj? redukcyjno-pomiarow%
Umowa na uslugi doradcze \vynika z tego, ze w novvym rozdaniu srodkow na dofinansowanie
b^da^mialy szanse podmioty zajmaja_ce si? przesylem paliw gazowych. W zwiazku z tym gmina
przejmuje koncesj?, ktora miato PGK Daszyna. Spotka b?dzie zajmowala si? dystiybucj^. i
sprzedaza_ gazu, a gmina przesylem. Firma, z ktorq. zawarto umow? wczesniej wspolpracowala
ze PGK Dasz^ma w kwestiach gazu. Gmina przejmuja^c koncesj? musi spelniac wszystkie
warunki. Przygotowanie wszelkich aspektow przesylowych wymaga fachowej wiedzy, a gmina
nie dysponuje specjalistami w tym zakresie. Dlatego byla koniecznosc zawarcia omawianej
um.owy. Jest to rowniez z\viajzane z przygotowaniem do przyla^czenia Krosniewic, co jest
powaznym przedsi^AVzi^ciem. Dlatego zapadla decyzja zlecenia przeprowadzenia calej
procedury firmie, ktora si? specjalizuje w gazownictwie.
Przewidywany tennin uzyskania przez gmine_ koncesji na przesyl to pazdziernik tego roku.
Zadanie dotyczq.ce uzbrojenia dzialek inwestycyjnych dotyczy gminnej dzialki w Daszynie za
Gruau Polska. Jest rowniez prywatny inwestor, ktory posiada dwie dzialki w sajsiedztwie na
ktorych b?dzie budowal chlodnie. Jest kwestia z\via_zana z przygotowaniem terenu w postaci
wodocia_gu, prajdu, kanalizacji, zjazdu z drogi krajowej, Mozna uzyskanie 85% dofinansowania
na uzbrojenie terenow inwestycyjnych. Rowniez waznym aspektem tego zadania jest
doprowadzenie do tych dzialek gazu rura^ o wie_kszej srednicy, co umozliwi poprowadzenie gazu
po stronie polnocnej gminy. Dzi?ki temu mozna poprowadzic cze_sc linii gazowej w kierunku
Krosniewic. Nabor \~vnioskow na dofinansowanie uzbrojenia terenow tnva do 27 sierpnia 2015 r.
Do tego czasu trzeba przygotowac szereg dokumentacji, co nie jest krotkim procesem.

Ad.5
Komisja Rewizyjna przedsta\vila protokol z posiedzem'a odbytego w dm'u 27 lutego 2015 r.,
ktorego tematem byla 3?Kontrola dzialahiosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w
Daszynie za rok 2014.

Komisja Socjalno-Bytowa przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w dniu 13 marca 2015
r., ktorego tematem byla ,,Analiza ilosci dowozonych uczniow na terenie gminy, warunki
dowozenia oraz analiza realizacji obowiajzku nauki przez dzieci zamieszkale na terenie gminy
Daszyna".



Ad.6

Skarbnik Gminy przedstawila uchwale. Nr XTV/70/2015 uchwaly vv sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2015-2030 wraz z objasm'eniami.
Radny J.Kinski zapytal co bedzie robione w ramach zadania ,,Uzbrojenie terenow
inwestycyjnych", na ktore zaplanowano 60.000 zl?
Wojt powiedzial, ze gmina posiada dzialk? pod cele inwestycyjne w Daszynie za Gruau.
Planowane jest pociajmi?cie gazu w ten rejon. Zabezpieczenie pod inwestycje i pocia_gm'?cie
sieci gazowej w kienmku Krosniewic.
Wojt zapewnil, ze jezeli nie b?dzie deklaracji wspoffinansowania uzbrojenia dzialek ze strong'
prywatnego inwestora, gmina nie bedzie procedowac nad tymi dzialkami na swoj koszt.
Przygotowanie i zgromadzenie wymaganej dokumenty do wniosku wiajze si? to z kosztami.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze wczesniej byla mowa o poprowadzeniu sieci gazowej do
Krosniewic od rary znajduj^cej si? przy kotlowni w Daszynie. Druga kwestia, to gmina posiada
wiele innych dzialek pod inwestycje. Czy wszystkie b?dq. zbrojone, czy tylko dzialka w
Daszynie. Radny stwierdzil, ze nie widzi celowosci propozycji uzbrojenia tylko dzialki w
Daszynie za Gruau.
Wojt powiedzial, ze jezeli chodzi o siec gazowa_ do Krosniewic, to nie moze bye to od kotlowni
poniewaz jest za mala srednica rury. Przesyl gazu do Krosniewic wymaga rury o \vi?kszej
srednicy. Jezeli uda si? pol^czyc uzbrojenie terenow inwestycyjnych z poprowadzeniem linii
gazowej w kierunku Krosniewc, to mamy siec z 85% dofinansowaniem, a i tak trzeba by to
wykonac. Koszt \vykonania linii w kierunku Krosniewic oszacowano na 1600.000 zl.
Jezeli uda si? uzyskac dofinansowanie na uzbrojenie terenow inwestycyjnych i wykonac
przylajoze, to zaoszcz?dzone pienia_dze b?dzie mozna wydatkowac na nowe odcinki gazu dla
pomocnej strony gminy.
Radny H.Dabrowski zapytal czy \vprowadzaja_c zmiany do budzetu gminy, trzeba zmieruac
WPF na lata 2015-2030 skoro RIO w Lodzi uniewaznia wszystkie te uchwaly w zwia_zku z
uniewaznieniem uchwaly z 31 stycznia 2015 r. o uchwaleniu WPF Gminy Daszyna na lata
2015-2030?
Skarbnik stwierdzila, ze to co teraz jest \vprowadzane nie podlega dyskusji i jest srusznie
umieszczane w WPF-ie. Jesli sa_ rzeczy wczesmejsze poddawane dyskusji i budzq. wajpliwosci,
b?dq. rozstrzygane . Aby bye na bieza^co wedlug naszego wyobrazenia budzetu wydaje si? bye
slusznym do WPF-u \vprowadzac takie zmiany. Wprowadzamy w biezajcym budzecie, to
rowniezpatrzymyjakto wyglajda w WPF-ie. Jezeli zostanie to przyjete wowczas jest sytuacja
czysta. Jezeli nie, pewnie trzeba b?dzie cos zmieniac.
Podobnie bylo w ubieglym roku. Nowe rzecz>f byly ^'prowadzane pomimo , ze pe\vne
wczesniejsze zapisy budzily wajpliwosci.
Wojt powiedzial, ze wniesiona zostala skarga do Sadu Administracyjnego i czekamy jakie
b?dzie rozstrzygniecie. RIO wLodzi uchylito uchwal? u uchwaleniu WPF- unalata 2015-2030
i konsekwentnie uchyla wszystkie kolejne uchwaly zmieniaja^ce. Czekamy na rozstrzygni?cie
sa_du.
Radny T.Dymny zapytal, na jakim etapie jest post?powanie w sa_dzie administracyjnym?
Wait odpowiedzial, ze termin posiedzenia sadu jest przewidywany na wrzesnia 2015 roku.

Przewodniczajcy zakohczyl dyskusj?.
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Przewodniczajcy odczytal uchwal§ Nr XIV/70/2015 w spra\vie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Grainy Daszyna na lata 201.5-2030 i poddal pod glosowanie.
Wynik glosowania:
za- 9 glosow
przeciw - 0 glosow
wstrzymujajce ~ 3 glosy
Uchwale^ przyjeto wiekszoscia^ glosow.

Ad. 7

Skarbnik Gminy przedstawila uchwale. Nr XTV/71/2015 w sprawie zmian do budzetu gminy
Daszyna na 2015 rok. Wyjasnila, ze co do paragrafu 4 to gmina ma otrzymac dotacj$unijna_na
nowe przedsi^wzi^cie w ramach zadania ,,"Inteligentne sieci..." w wysokosci 657.876 zl, ktora
jednak wplynie do budzetu gminy po pewnym czasie po zakonczeniu realizacji tego zadania w
ramach tego samego roku. Wczesniej gmina ma prawo do pozyczki na wyprzedzaja^ce
finansowanie zadan z udzialem srodkow unijnych z BGK. Taka pozyczka me wchodzi w limity
zobowiajzan, ktore obciajzaly by wskazniki budzetu gminy. Pozyczka b^dzie nieco mniejsza niz
kwota dotacji. Nie jest to przychodem poniewaz rozliczenie powinno nastapic w ramach tego
samego roku budzetowego z otrzymanej dotacji. Limit na pozyczke. wynosi 602716,94 zl.
Wpisywanajest jako upra\vnienie do zacia^gni^cia.
Radny H.Dabrowski zapytal na co sa_te pienia_dze5 poniewaz pelna nazwa tego zadania brzmi
:"Inteligentne sieci energetyczn.e na terenie gminy Daszyna( w tym elektrocieplownia na
biomas? w Daszynie, kottownia w Korytach, systemy opomiarowania, sterowania i zarza^dzania
energia^ ciepln% elektryczna^ i gazowa^ na terenie gminy Daszyna)
Woit poinfonnowal, ze sa_to srodki na ogniwa fotowoltaiczne, na ktore byty wtym roku
zbierane deklaracje od mieszkancow w ilosci 40 sztuk plus budynki uzytecznosci publicznej
^u urzcj-d gminy, hydrofornia Mazew.
Radny T.Dymny zapytal czy punkt 1 paragrafu 4 mowi^cy o sfmansowaniu przejsciowego
deficytu rowniez ulegl zmianie?
Skarbnik Gminy powiedziala, ze punkt 1 nie ulegl zmianie. Zostal przepisany w takiej tresci jak
znajdowal si? w uchwale o uchwaleniu budzetu na 2015 rok. Zmianie ulegttylko punkt 2 ,
ale przytoczony zostal caly paragraf 4. Jest to uprawnienie dla wojta na wypadek przejsciowego
deficytu do zacia^gni^cia kredytu w banku prowadzajcym rachunek bankowy gminy w sytuacji
utraty cia^glosci finansowej. Taka tresc byla zapisana w uchwale budzetowej z 31 stycznia
2015 r. Na chwile; obecna^ nie zachodzi potrzeba korzystania z tego zapisu.
W oma\\'ianym paragrafie zmianie ulegl tylko punkt 2, a punkt 1 zostal przepisany bez zmian,
jako calosc paragrafu 4 z uchwaly budzetowej. W paragrafie 4 pkt.2 dopisano kwot^
602.716,94 zl.
Radny H.Dabrowski zapytal dlaczego w tabeli 9 punkt 1 i 2 53. z ta sama nazwa inwestycji.
Skarbnik Gminy po\viedziala, ze jest to pomysl dzialu inwestycyjnego. Taki zapis zwraca
uwag?, ze w WPF-ie zadanie przeszlo z grupy nieunijnych do grupy unijnych. Zadanie w
pozycji 1 jest wyzerowane finansowo i ^ypisane w poz.2 po nowemu w wiekszych kwotach.
Wyszczegolniono pewnych drobiazgi, ktore na przyklad sugeruja^ ze zdejmowane jest 60.000 zt
srodkow wlasnych, a przerzucane jest na nowe zadanie ,,Uzbrojenie terenow inwestycyjnych".
DoMadanajest dotacja unijna srodki, ktore maja_zabezpieczyc niezb^dny udzial wlasny gminy
do zadania unijnego.
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Radny H.Dabrowski zapytal dlaczego pod tabela nr 9 jest wymieniony punkt A. 14, a nie ma
tego punktu w tabeli.
Skarbnik Gminy po konsultacji z dzialem inwestycji wyjasniia, ze nasta_pil blajd pisarski w
numeracji.
Zakonczono dyskusje_
Przewodnicz^cy odczytaluchwa}?NrXIV/71/2015 wsprawie zmiando budzetu gminy
Daszyna na 2015 rok i poddalja pod glosowanie.
Wynik glosowania:
za-9 glosow
Przeciw - 0 glosow
Wstrzymuja_ce — 3 glosy.
Uchwal? przyjeto wi?kszoscia_ glosow.

Ad. 8
Wqjt udzielil odpowiedzi na pytania zgloszone wpunkcie 3:
1/W kwestii awarii przydomowych oczyszczalni sciekow gmina wystaj^ila do gwaranta o
sfinansowanie napra\vy usterek w ramach gwarancji. Niestety odzyskanie srodkow ta droga nie
jest latwe. Gmina wystajjila do ubezpieczyciela i do sa_du. Nie ulega watpliwosci, ze
oczyszczalnie wykonane zostaly wadliwie.

2/Podobna sytuacja jest z usuwaniem usterek kolektorow slonecznych. W przypadku tych
urza_dzeh czas usuni^cia usterki ma duze znaczenie. Dlatego najpilniejsze usterki zlecane sâ
Panu Godlewskiemu z Witoni. Odb^va si^ to w ramach gwarancji i gmina dochodzi zwrotu
kosztow naprawy od firmy i g\varanta. Taka procedurajest czasochtonna, ale sa^juz pierwsze
zwroty poniesionych kosztow. Wqjt podkreslil, ze przy kolektorach slonecznych jest to
szcz^scie= ze wybrano oryginalne instalacje \vissmana, ktore gwarantujq, spra\vnosc. Ilosc
zglaszanych usterek jest niewielka.
W przetargu jest tak, ze wygrywa firma oferuja^ca najnizsza_ cen§, a pozniej pojawiajq. si?
problemy. Firma, ktora montowala na gminie kolektory sloneczne SOLVER w mi^dzy czasie
zmienila naz\v^. Mimo to gmina na bieza^co proceduje w kwestiach egzekwowania napraw
g«rarancyj nych.

3/ Pan Melka sukcesywnie realizuje usuwanie usterek gwarancyjnych. Po zakohczeniu prac
maja_byc zgloszone do odbioru.
Radny J.Kinski powiedzial, ze Pan Melka ma czas do konca sierpnia 2015 r. Jezeli do tego
czasu nie zakohczy napraw to koniec jego wspolpracy z gmin%

4/ Oznakowanie naz\ miejscowosci przy drogach powiatowych nalezy do kompetencji Zarza^du
Drog Powiato\vych w L?czycy. Obecnie odbywa si? remont drogi powiatowej w Lubnie .
Dyrektor ZDP byl obecny na sesji na poczatku roku i \viele na obiecyvval:, ale niewiele zrobiJ.
Wskazanejestponowne zaproszenie dyrektora.

Radny T.Dymny stwierdzil, ze kolektory sloneczne s^ juz dwa lata w uzytkowaniu. W tym
okresie nikt si? nie pojawil z servvisu, aby sprawdzic czy wszystkie parametry sq. prawidlowe.
Powinien bye prowadzoiiy serwis tych urza_dzen .Przy tak duzych temperaturach instalacja moze
stracic swoja^ spra\vnosc. Radny zapytal gdzie nalezy zglaszac awarie kolektorow slonecznych.
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Soltys J.Gasiorowicz powiedzial, ze juz trzy tygodnie czeka na usuni?cie awarii kolektorow
slonecznych. Mial ktos przyjechac na koniec ubieglego tygodnia i nadal nikogo nie ma, a vvoda
cary czas leci z uszkodzonego zaworu. Soltys chcial sam naprawic awari?, ale w gminie
zabroniono. Jest na gwarancji i samemu nie mozna nic robic. Trzeba czekac na serwis.
Rozmawial z Panem Godlewskim, ktory powiedzial, ze moze usuna^c awarie, ale pod warunkiem
gwarancji, ze b?dzie niial zaplacone.
Wojt powiedzial, ze gminne instalacje senvisuje Pan Godlewski. Pominio zmiany nazwy firmy,
ktora zakladala kolektory nadal jest zobligowana do zape\vnienia obslugi senvisowej. Jezeli jest
awaria, 33. o tym powiadomieni w celu napra\vy.
Jezeli jest awaria, ze nie mozna czekac zlecana jest naprawa Panu Gedlewskiemu i gmina
dochodzi roszczen o zwrot kosztow naprawy od finny .
Na etapie montazu kolektorow bylo w zamysl, ze finny wykonuja_ce montaz, jako
podwykonawcy b?da_ rowniez zapewniac obslug? serwisowa_. Dlatego zostawiali numery
telefonow. Pozniej wszystko ulegto zmianie. Jest gwarancja na instalacje i firma ma obowi^zek
usuwania usterek. Inaczej wygla_da sprawa serwisowania urzajizen. Trzeba sprawdzic zapisy w
umowie5 czy sâ  do tego zobligowani.
Radnv J.Kinski po\viedziaf, ze w umo\vie jest zapis zobowiajzujacy firm^ instalujaj3^. do
\v}Tnianie glikolu i dokonanie generalnego przeglq.du urzqdzeri przed uplywem 5 lat od
zainstalowania. Kto tego dokona skoro nie ma Firmy SOLVER.
Wojt powiedzial, ze jest ubezpieczyciel, ktory udzielal gwarancji prawidiowosci \vykonania
zadania. Fakt, ze odzyskanie pieni^dzy od ubezpieczyciela jest bardzo trudne i diugotrwate.
Radnv T.Dymny stwierdzit, ze pierwsze problemy moga, bye z tn\^aioscia^ anoda znajdujapa si?
w bojlerze, ktora pracuje w wysokich temperaturach, co moze przyczynic si? do uszkodzenia .
Radnv M.Bawej powiedzial, ze gwarancja na bojler jest na 60 rniesie_cy pod warunkiem
corocznego przeglajdu serwisowego, a to jest w gestii uzytkownika.
Radnv T.Dymny stwierdzil, ze na chwil? obecna. sa^to instalacje gminy wi?c gminna powi'nna
zadbac o senvisowanie.

Ad. 9
Przyj^to protokol z poprzedniej sesji.

Ad. 10
Soltys E.Zurawicz zap3^tala czy mozna postawic tabliczki z napisem miejscowosci i numerami
posesji w Goszczynnie i Skrzynkach.
Wojt po\viedzial, ze jest to droga powiatowa \vi?c nalezy to do kompetencji po\viatu, jako
zarzajicy drogi.
Wojt powiedzial, ze teren naszej gminy w rzeczywistosci bylo duzo mniej deszczu niz
odnotowala to Stacja w Jungu, ktora robi pomiary dla rejonu powiatu l^czyckiego. Poja\vila si?
kwestia zglaszania strat po gradobiciujakiemiaio miejscenaterenie naszej gminy 19 lipca
2015 r. NaJezy takie straty ro\vniez zglaszac do gminy. Jezeli 33. rolnicy dotkni?ci szkodami po
gradobiciu rowniez moga_ skladac wnioski do Urz?du Gminy.
Wojt poinformowal, ze w pazdzierniku 2015 roku NFZ przeprowadzi konkurs na uslugi
stomatologiczne w Osrodku Zdrowia w Daszynie.
Radnv T.D^'Tnrtv zapytat Wojta o konkretny termin przesylu gazu dla indywidualnych
odbiorcow w Daszynie.
Wojt odpowedzial, ze mieszkancy moga_juz wyst?powac o warunki przyta_czeniowe i
\v>'kony\vac instalacje. Pozosta-to jeszcze kwestia zagazowania . Obecnie naprawiane sq. ubytki
w drogach i chodnikach po pracach ziemnych zwia,zanych z gazem.
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Radny T.Pvmnv stwierdzil, ze brak jest w Daszynie dzialek budowlanych, ktore gmina mogla
by sprzedac.
Wojt odpowiedziai ze jest 1,5 ha za gimnazjum, ktore w planie przewidziane jest na
budownictwo jednorodzinne. Wste_pnie jest zrobiony podzial dzialek . Pozostaje kwestia
uruchomienia procedury.
.Radny T.Dymny zapyta! czy zostala zalatwiona sprawa zalewania posesji Pani Niedomagaly w
Daszynie.
Przewodniczacy powiedzial, ze Dyrektor ZDP w L^czycy zapewnil, ze \ dniu dzisiejszym
wjezdza ze sprzejem i naprawia.
Radrty T.Dymny poruszyl k\vestie dokonania przebudowy chodnika przy drodze powiatowej w
kierunku Osedowic.
Radny Cz.Bartniak zapytat co b?dzie si? dzialo w budynku po szkole w Drzykozach?
Wojt powiedziaj ze budynek jest.przygotowany i pozostala tylko kwestia wyposazenia. Brakuje
jednak terenu wokol na urza^dzenie zieleni. Jest dziaika skarbu paristwa od strony poinocnej, ale
byto by to nie funkcjonalne. Zaproponowano Panu Joachimiako"\\d, aby sprzedal dzialk?
sasiaduj£tca_ od strony zachodniej budynku, a kupil' dziarke od pornocy. Problem polega na tym,
ze chce mieclOO% pewnosc kupna. Jest to trudne poniewaz Agencja Nieruchomosci Rolnych
musi zbyc dziatke^ w form.ie przetargu .
Gmina b?dzie aplikowala o srodki na zagospodarowanie obiektu na DPS. Rozwazano rowniez
mozliwosc przekazania prowadzenia takiej placowki organizacj] pozytku publicznego.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze placowka powinna bye samorza^dowa. Wielokrotnie styszy si? jak
traktowani sâ  pensjonariusze placowek prowadzonych przez inne organizacje.
Wojt po\viedzials ze aby uzyskac \vpis do ewidencji takich placowek musi bye spelnione szereg
wymaganych standardow np. : winda, kuchnia, stoiowka, teren zieleni wokol. To wszystko
kosztuje. Jak tylko b^dzie mozliwe uz5^skanie dofinansowania b^dzie skladany \vniosek. Wojt
planuje rozpocz^c prac adaptac^jnych w przysztym roku, za dwa lata wprowadzic pierwszycb
pensjonariusz}'.
Radny K.Budka zapytal o zakup siomy do kotJowni.
Wojt odpo\viedzial, ze gmina be.dzie kupowala sioma, ale najpienv musza bye przeprowadzone
procedur}^ przetargowe.
Przevvodniczacy poruszyl: kwestie drogi w Ogrodzonej w kierunku Wymysiowa? ktora podobno
jest \vlasnoscia_ gminy Dasz>rna; a jej stan jest katastrofalny.
Wojt powiedzial, ze w planie zagospodarowania przestrzennego droga wpisana jest, jako
powiatowa. W e-opisie figuruje, ze gmina Daszyna jest irzytkownikiem, a nie wtascicielem.
Z tej drogi w 99% korzystaja^ mieszkancy Krosniewic, a nie gminy Daszyna. Gmina moze
jedynie pomoc w zalatwianiu spraw proceduralnych, ale nie w remoncie.
Soltys :R.Krokos zapytala o termirt i miejsce tegorocznych dozynek gminnych.
Wojt powiedzial, ze b?da^ skromne wspolne dozynki parailalno-gminne 30 sierpnia2015 r. w
kosciolku w Starym Slawoszewie. W tym roku przypada, aby Stary Siawoszew byl
gospodarzem dozynek.

Ad 11
W zwia^zku z wyczerpaniem porzadku obrad Przewodnicz^cy Rady zamknaj: obrady XIV

zwyczajnej sesji Rady Gminy w Daszynie .

Protokolowala:
D. Kazm ierczak


